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KSAU § 114 KS-SA.2023.13
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Justerare

..........

..........

Vakansprövning 2023 - Dispens för återtillsättning av tjänster

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut

Kommunstyrelsen beslutar att ge dispens och tillsätta följande tjänster.

Ärendebeskrivning

Kommunstyrelsen har 2023-01-16 § 13 beslutat att införa vakansprövning,
beslut om återtillsättning av befintliga tjänster, från och med 2023-01-20.
Kommunstyrelsen delegerade till arbetsutskottet att fatta beslut om
vakansprövningarna.

På dagens sammanträde presenterar HR-chefen följande tjänster som
förslag som ska återbesättas:

Sekt
or Enhet Befattning ssg Orsak Konsekvens

SoS Samhällsbygg Samhällsbyggnadschef
100
%

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% avgång från februari

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% föräldraledighet

vikarie från
januari

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% Föräldraledighet vikarie från nu

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% avgång Natt

SoO Myndighet Biståndshandläggare
100
% avgång

Buak R2 Lärare
100
% avgång 05-januari

Buak R2 Lärare i fritidshem
100
% avgång januari

Buak AME
arbetar i kök med
diverse

100
% BEA

135 500 kr 12
månader

Buak AME Biltvätt m.m
100
% BEA

132 600 kr 12
månader

Buak AME Post och matleveranser
100
% BEA

102 400 kr 12
månader

Buak AME skogslaget
100
% BEA

68 800 kr 12
månader
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KSAU § 114 KS-SA.2023.13

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
HR-chef
HR-konsult
Akten

Sekt
or Enhet Befattning ssg Orsak Konsekvens

SoS Samhällsbygg Samhällsbyggnadschef
100
%

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% avgång från februari

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% föräldraledighet

vikarie från
januari

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% Föräldraledighet vikarie från nu

SoO
Hälso- och
sjukvård Sjuksköterska

100
% avgång Natt

SoO Myndighet Biståndshandläggare
100
% avgång

Buak R2 Lärare
100
% avgång 05-januari

Buak R2 Lärare i fritidshem
100
% avgång januari

Buak AME
drbetar i kök med
diverse

100
% BEA

135 500 kr 12
månader

Buak AME Biltvätt m.m
100
% BEA

132 600 kr 12
månader

Buak AME Post och matleveranser
100
% BEA

102 400 kr 12
månader

Buak AME skogslaget
100
% BEA

68 800 kr 12
månader
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KSAU § 115 KS-KcS.2023.35

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Inrikningsbeslut turism 2023

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att:

1) ta fram ett platsvarumärke som inte bara speglar vår identitet utan också
attraherar nya målgrupper och driver tillväxt i kommunen.

2) presentera alternativa och mer kostnadseffektiva sätt att tillhandahålla
turistservice i lämplig omfattning i förhållande till budget och hur många
människor som nås. Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen i januari.

Ärendebeskrivning

Valdemarsviks kommun har en unik potential att erbjuda både invånare och
besökare det goda livet i en genuin skärgårds- och landsbygdskommun.
Dock har kommunen mött utmaningar när det gäller att synliggöra dessa
kvaliteter och attrahera fler människor att upptäcka, besöka och flytta till
kommunen. Befolkningsprognosen för 2031 spår en befolkningsminskning
från 7594 invånare år 2022, till 7235 invånare år 2031 dvs en minskning på
359 personer. Därtill är och förväntas genomsnittsåldern vara långt högre i
Valdemarsvik än i övriga riket enligt befolkningsprognos av Statisticon
(2022).

Vi behöver få fler människor i arbetsför ålder att bosätta sig i Valdemarsviks
kommun, få fler etableringar och investeringar till kommunen samt öka
antalet besökare under hela året. För detta behöver vi utveckla,
kommunicera och marknadsföra platsen med de positiva värden som finns
här.

Den marknadsföring som idag görs av Valdemarsviks kommun går under
budgeten för ”turistverksamhet” på totalt 721 000kr. Av dessa går ca 350
000kr till en extern entreprenör för drift av turistbyrå som nyttjas av ca 0,33-
1,39% av det totala antalet besökare i Valdemarsviks centralort enligt statistik
från turistbyråentreprenören som jämförts med statistik från
telemastmätningar som genomförts av Region Östergötland. Ytterligare ca
13 000kr går till administrativa avgifter runt turistbyrån såsom Payex
betalfunktion, telefoni och Svensk Klassificering för turistbyråer via Visita.
Ytterligare ca 92 000kr har tidigare betalats till turistföreningen Visit
Valdemarsvik för en årlig sommarbroschyr för målgruppen besökare och
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KSAU § 115 KS-KcS.2023.35

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

turister.

Dessa pengar skulle kunna användas mer effektivt genom att flytta fokuset
från informationsspridning riktat till besökare och turister genom en fysisk
säsongsöppen turistbyrå och en sommarbroschyr för besökare som redan
hittat till Valdemarsviks kommun. Istället vill vi väcka intresse och nyfikenhet
kring Valdemarsvik som plats att potentiellt flytta till, etablera sig i, investera i
och besöka genom målinriktad marknadsföring och kommunikation.

Ekonomiska konsekvenser

För att finansiera detta kommer kommunen att avveckla turistbyrån och
förändra turistbroschyren.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Kommundirektör och Stab 2023-10-10
Besökare i siffror

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Näringslivsutvecklaren
kommunikatören
Akten
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KSAU § 116 KS-SA.2023.111

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Ny timtaxa för myndighetsutövning vid räddningstjänsten
Östra Götaland (RTÖG)

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Timtaxan för förbundets myndighetsutövning fastställs till 1 176 kronor per
timme. Att gälla från och med 2024-01-01.

Förbundet får i uppdrag att årligen justera timtaxan enligt
konsumentprisindex från oktober månad.

Ärendebeskrivning

Direktionen för Räddningstjänsten Östra Götaland beslutade 2023-08-23,
§62:
Att anta förslaget till ny timtaxa för förbundets myndighetsutövning till 1 176
kronor per timma samt att hemställa till medlemskommunernas
kommunfullmäktige att anta förslaget samt att uppdra åt förbundet att göra
justeringar enligt konsumentprisindex från oktober månad,

Förbundet har fått påpekande från MSB att tillsynsverksamheten behöver
öka i omfattning. Vid en jämförelse med andra räddningstjänster framgår att
dessa inte gara genomför fler tillsyner, utan även har fler årsarbetare för sin
tillsynsverksamhet. En anledning till detta är att de har en väsentligt högre
timtaxa för sin tillsynsverksamhet och annan myndighetsutövning än
förbundet. Även vid en jämförelse med medlemskommunernas avgifter har
förbundet en väsentligt lägre timtaxa. En fördjupad analys visar att många
använder SKR:s modell för beräkning av timtaxa vilket förbundet inte gjort.

Förbundets timtaxa uppgår i dag till 714 kronor och används SKR:s modell
blir timtaxan 1 1 76 kronor.

De ökade intäkterna som den ökade timtaxan leder till ska användas för att
anställa fler personer som arbetar med myndighetsutövning, vilket behöver
ske för att leva upp till kraven i lagstiftningen. Fler tillsyner kommer att kunna
genomföras vilket medför en ökad brandsäkerhet i samhället.

Förvaltningens yttrande
Förvaltningen tillstyrker den förändrade taxan.
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KSAU § 116 KS-SA.2023.111

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Av direktionens beslut framgår inte från vilket datum den nya taxan skall
gälla. Förvaltningen har under ärendets beredning varit i kontakt med
förbundet och fått klargörandet att den ska gälla från och med 2024-01-01.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-10-12
Missiv - Ny timtaxa för myndighetsutövning vid Räddningstjänsten Östra
Götaland (RTÖG)
Protokollsutdrag direktionen i Räddningstjänsten Östra Götaland 2023-08-23
§ 62

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonomichefen
Akten
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KSAU § 117 KS-SA.2023.112

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Ändring av lokalisering av uppförande av
räddningsövningsfält för Räddningstjänsten Östra Götaland
(RTÖG)

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Med ändring av beslut KF § 44, 2021-05-03.
Räddningstjänsten Östra Götaland medges att ta de långfristiga lån som
krävs för att finansiera uppförandet av ett nytt räddningsövningsfält vid
Klinga.

Den ökade medlemsavgift som krävs för att täcka de nettokostnader som ett
nytt räddningsövningsfält innebär tillstyrks. Kostnaderna ska beaktas i
budgetarbetet inför 2025.

Ärendebeskrivning

Direktionen för Räddningstjänsten Östra Götaland beslutade 2023-08-23, §
64 sammanfattningsvis att flytta lokaliseringen av det planerade nya
räddningsövningsfältet från Norsholm till Klinga. I detta hemställer direktionen
att medlemskommunerna medger nivån på den långfristiga upplåningen samt
godkänner det ökade medlemsbidraget som blir en följd av detta.

Räddningstjänsten Östra Götaland (RTÖG) har under en längre period
arbetat med frågan om ett nytt gemensamt räddningsfält inom förbundet.
Detta då det nuvarande räddningsfältet i Linköping inte längre kan användas
och övningsfältet i Norrköping inte uppfyller kraven. I maj 2021, § 44
beslutade kommunfullmäktige efter en hemställan från RTÖG:

”Räddningstjänsten Östra Götaland medges ta de lån som krävs för att
finansiera uppförandet av ett nytt räddningsövningsfält.

Valdemarsviks kommun tillstyrker ett ökat medlemsbidrag för att täcka de
nettokostnader som ett nytt räddningsövningsfält innebär.”

Då var målsättningen att ett nytt räddningsfält skulle placeras i Norsholm. De
utredningar som genomförts sedan dess har visat på stora svårigheter att
använda den aktuella fastigheten för RTÖG:s verksamhet.
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KSAU § 117 KS-SA.2023.112

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

RTÖG har letat alternativa platser för ett nytt övningsfält. En sådan plats har
hittats i Klinga i Norrköpings kommun. Även denna lokalisering skulle
sammantaget kunna tillgodose
förbundets behov samtidigt som det finns stora möjligheter att det
ursprungliga målet om
att kunna ta ett nytt övningsfält i bruk 2025/2026 nås.

RTÖG har därför hemställt att medlemskommunerna ställer sig bakom den
förändrade inriktningen samt de ekonomiska konsekvenserna detta innebär.

Ekonomiska konsekvenser

Den ursprungliga kalkylen från 2020 för ett övningsfält vid Norsholm pekade
på en investeringsvolym på 125 miljoner kr. Uppdaterade kalkyler med 2023
års byggkostnader pekar på att denna investeringsvolym hamnar på omkring
190 miljoner kr. lnvesteringsvolymen för ett nytt övningsfält vid Klinga
uppskattas till 185 mnkr. Eftersom prognosen för intäkterna av verksamheten
har kunnat höjas, kommer den årliga nettokostnadsökningen hållas nere till
1,6 mnkr jämfört med tidigare beslut 2021. För Valdemarsviks kommuns
räkning innebär detta en sammanlagd höjning av medlemsavgiften med ca
273 tkr per år i 2023 års prisnivå. Tidigare kalkyl med Norsholmslösningen
gav en ökning för Valdemarsvik med 225 tkr/år. Detta behöver beaktas i
budgeten för 2025/2026 och framåt.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-10-12
Protokollsutdrag direktionen i Räddningstjänsten Östra Götaland 2023-08-23
§ 64 - Förändrad lokalisering av nytt räddningsövningsfält

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonomichefen
Akten
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KSAU § 118 KS-TEK.2023.193

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Revidering av samverkansavtal för gemensamt miljökontor
Söderköping-Valdemarsvik

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige beslutar att anta förslag om revidering av
samverkansavtal för gemensamt miljökontor Söderköping-Valdemarsvik.

Ärendebeskrivning

Sedan 2016 har Söderköping och Valdemarsvik ett gemensamt miljökontor.
Samarbetet regleras via ett samverkansavtal som togs fram 2015 och
därefter beslutades i respektive kommuns fullmäktige.

Varje år träffas presidier för respektive kommuns kommunstyrelse,
samhällsbyggnadsnämnden, miljö- och byggnämnden samt
kommundirektörer. I samband med ägardialog år 2021 fick miljöchefen i
uppdrag att se över avtalet. En genomlysning av avtalet gjordes. Under 2022
beslutades att även plan- och byggkontoret ska vara gemensamt mellan
kommunerna.

Baserat på genomlysningen av avtalet, dialog med jurist vid Sveriges
regioner och kommuner (SKR) samt utformningen av avtalet för det
gemensamma plan- och byggkontoret föreslås två kompletteringar i
miljökontorets avtal:

1. Avtalstext som klargör att Söderköpings kommun har rätt att fakturera
medborgare och verksamhetsutövare i Valdemarsviks kommun.

2. Avtalstext som reglerar miljökontorets rätt till kontorsrum i
kommunhuset i Valdemarsvik.

Förslag till avtalstext gällande fakturering:

''Avtalet reglerar att Söderköpings kommun som ansvarig för det
gemensamma kontoret har rätt att fakturera för Valdemarsviks kommun''

Förslag till avtalstext gällande kontorsrum:

''Valdemarsvik tillhandahåller ett kontorsrum för två tjänster samt tillgång till
tre arbetsstationer i del av ett kontorsrum''
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KSAU § 118 KS-TEK.2023.193

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Båda tilläggen i avtalstext föreslås att läggas till under 4 § Ersättningar, i
avtalet.

Förslaget bedöms inte generera några ekonomiska konsekvenser.
Miljökontoret har redan tillgång till de kontorsrum och arbetsstationer som
avtalet föreslås reglera. Tillgången till kontorsrum hanterades i den fackliga
förhandlingen i samband med att avtalet upprättades en saknas i själva
avtalet i vilken frågan bör regleras i likhet med avtalet för det gemensamma
plan- och byggkontoret.

Vad det gäller Söderköpings kommun rätt att fakturera sker det redan idag
och avtalstexten är till för att förtydliga det efter konsultation med jurist på
SKR och följer SKRs vägledning för avtalssamverkan mellan kommuner.

Kommunicering
Förslag till revidering av avtalstexter har kommunicerats till respektive
kommunernas presidier för kommunstyrelser i samband med ägardialog.

Information
Avtalet ska efter beslut i respektive kommuns fullmäktige skrivas under av
kommunernas kommundirektör.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande från Miljö- och byggnämnden 2023-10-11
Förslag till samverkansavtal med tillagda avtalstexter

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KSAU § 119 KS-SA.2023.110 045

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Kommunens låneramar 2024

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut i
kommunfullmäktige

Nyupplåning får ske under 2024 om totalt 85,0 miljoner kronor och lån får
omsättas om totalt 55,0 miljoner kronor.

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut i kommunstyrelsen

Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut bemyndigas ekonomichef
Sven Stengard att för kommunens räkning nyupplåna maximalt 85,0 miljoner
kronor samt omsätta lån på totalt 55,0 miljoner kronor. I det fall
nyupplåningen 2023 överstiger 45,0 mnkr avräknas mellanskillnaden mot
ramen 2024.

Ärendebeskrivning

Enligt kommunens finanspolicy KF 2022-04-04, §47 beslutar
kommunfullmäktige om ram för kommunens upplåning och omsättning av
lång för respektive år.

Behovet av nyupplåning för 2024 bedöms uppgå till 85,0 mnkr. Detta består
av:

 Beslutat upplåning i budget 2024, 55,0 mnkr.
 Beslutat ej verkställd upplåning i budget 2023. I budgeten finns beslut

om 75,0 mnkr varav 45,0 mnkr har verkställts. Ekonomiavdelningen
bedömer att resterande 30,0 mnkr behöver verkställas i början på året
då det främst handlar om projektet Ringgården. I det fall
nyupplåningen överskrider 30,0 mnkr 2023 avräknas mellanskillnaden
från upplåningsramen 2024.

Därutöver förfaller 55,0 mnkr av kommunens befintliga lån till betalning under
året och måste omsättas i sin helhet.

13(24)



KSAU § 119 KS-SA.2023.110 045

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-10-11

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonomichefen
Akten
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KSAU § 120 KS-SA.2022.125

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Förbundsordning Sydarkivera

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige antar förbundsordning för Kommunalförbundet
Sydarkivera i sin helhet inklusive bilagor med nya förbundsmedlemmar och
ekonomi.

Ärendebeskrivning

Beslut om att underteckna en avsiktsförklaring om anslutning som
förbundsmedlem i kommunalförbundet Sydarkivera togs 2023-02-13 i
Kommunstyrelsen § 28 i Valdemarsviks kommun och undertecknad
avsiktsförklaring inlämnades 2023-02-22. Sydarkiveras förbundsfullmäktige
har medgivit att Valdemarsviks kommun upptas som medlem.

Nästa steg i anslutningsprocessen är att anta kommunalförbundet
Sydarkiveras förbundsordning.

Beslutar kommunfullmäktige att gå in i förbundet, kommer sedan ett
valärende till förbundsfullmäktige.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-10-23
Förbundsordning
Verksamhetsplan 2023 med budget
Medlemmar i kommunalförbundet Sydarkivera

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KSAU § 121 KS-BU.2023.19 600

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Översyn Arena arbetsmarknad

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

1. Kommunstyrelsen godkänner genomlysningen

2. Kommunstyrelsen uppdrar kommundirektören att genomföra en
organisationsförändring av Arena arbetsmarknad enligt utredningens
slutsatser.

3. Kommunstyrelsen uppdrar kommundirektören att beakta
genomlysningens slutsatser vid verksamhetens utveckling.

Yrkanden

Per Hollertz (M) yrkar att arbetsutskottet skickar ärendet vidare med följande
tillägg till kommunstyrelsen: ''Kommunstyrelsen uppdrar kommundirektören
att beakta genomlysningens slutsatser vid verksamhetens utveckling''.

Beslutsordning

Per Hollertz (M) yrkande ställs under proposition och ordförande finner att
arbetsutskottet beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Kommundirektören uppdrogs i KS 2023-04-11 §74 att genomföra en översyn
av Arena arbetsmarknad. Översynen skulle innehålla områdena uppdrag,
kvalitet, ekonomi och organisation och redovisas under hösten 2023.

Översynen inleddes våren 2023 och fokus i utredningen har varit på
verksamheter som är kopplade till huvuduppdraget: att skapa förutsättningar
för individuell egenförsörjning. Arbetet har inkluderat analys av styrande
dokument, relevanta rapporter samt intervjuer med personal inom
verksamheten, samverkansparter och deltagare.

Styrgrupp i arbetet har varit Kristina Lohman sektorchef fram till 2023-09-30
och tf kommundirektör från 2023-10-01, Marie Schmid socialchef, Mikael
Jonsson teknisk chef och Birgitta Modig kvalitetsstrateg fram till 2023-09-30
och tf sektorschef för sektor barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur från
2023-10-01. Gruppen har haft fyra möten varav två möten med det
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KSAU § 121 KS-BU.2023.19 600

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

upphandlade externa företaget Socionomhuset AB som genomfört
genomlysningen

Ekonomiska konsekvenser
Valdemarsviks kommun står inför stora ekonomiska utmaningar med en
ansträngd budget inför 2024-2025. Samtliga verksamheter behöver se över
kostnadseffektiviteten i relation till uppdrag och ansvar.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Kommundirektör och Stab 2023-10-31
Rapport Översyn Arena Arbetsmarknad september 2023

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
T.F Kommundirektören
Akten
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KSAU § 122 KS-TEK.2023.182

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Motion - Säkrare trafikövergångar

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige anser motionen besvarad.

Sammanfattning

Socialdemokraterna har inkommit med en motion gällande säkrare
övergångar över statliga vägar. Motionen beskriver platserna och motiverar
förslagen.

Ärendebeskrivning

Lars Beckman (S) och Magnus Loftén (S) har till kommunfullmäktige 2023-
09-25 lämnat in en motion gällande statliga två statliga vägar. Den ena
platsen är i Ringarim där Gamla landsvägen (738) passerar. Den andra
vägen Norrgatan (815) i centralorten vid korsningen vid Ängsvägen och
Egnahemsvägen.

Förvaltningens yttrande

En hög trafiksäkerhet är viktig även för oskyddade trafikanter. Det är vanligt i
andra kommuner att just oskyddade trafikanter prioriteras. Även om ingen
handlingsplan för trafik har blivit beslutad här i Valdemarsvik, så är det den
prioriteringen som det bör arbetas efter ändå.

När det gäller gångpassager, så bör dessa utformas på ett sätt som skyddar
de gående med olika åtgärder. Exempelvis en schikan eller en avsmalning.
Ett målat övergångsställe är inte det säkraste alternativet för en passage. Det
är också av vikt att en passage placeras på en plats där tillräckligt god sikt
finns och att möjligheten att säkert ta sig till denna passage också är
tillgodosedd.

Ringarum – gamla landsvägen (738)
På väg 738 utmed den beskrivna sträckan är sikten inte optimal. Däremot så
har kommunen tidigare lyft frågan med Trafikverket om att öppna upp den
gamla järnvägstunneln under vägen, och använda den som passage. Om det
kan byggas en gångväg på banvallen från Prästängsvägen så skapas en
oerhört säker gångväg från skolan/kyrkan/livsmedelsaffären och ända fram
till fotbollsplanerna. Det är givetvis en ganska hög kostnad att gräva under
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KSAU § 122 KS-TEK.2023.182

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

vägen, men å andra sidan så blir bygget av gångvägen billigare, då
banvallen är ganska stabil som underlag.

Alternativ två är att bygga en ca 200 m lång gång-och cykelväg från boendet
och fram till korsning med Lybecksvägen/Prästängsvägen och där bygga en
passage. Där finns idag inte tillräckligt med utrymme på sidan av vägen, så
det kan bli frågan om tillköp av privat mark samt eventuell nertagning av allé.
Det senare alternativet brukar Länsstyrelsen ha synpunkter på. För full nytta
av den gång-och cykelvägen behöver den byggas förbi boendet och knytas
ihop med fotbollsplanerna norr om boendet.

Bedömningen görs att de flesta idag använder den säkra gång-och cykelväg
som löper utmed Prästängsvägen och väg 738, istället för att gå ut på
trottoaren intill all trafik. En förlängning av den befintliga banvallen skulle vara
ett bra alternativ.

Utan någon större utredning på alternativen så är ändå alternativ ett, den
enklast framkomliga vägen att bygga.

Förvaltningen vet också att det finns önskemål om säker passage längre ner
mot centrala Ringarum där Åtvidabergsvägen kommer fram.

Samtliga önskemål/förslag på åtgärder måste hanteras av Trafikverket.
Kommunen kan bara föreslå och lämna medgivande till medfinansiering.

Båda alternativen om åtgärder är kostsamma, och allt måste ske i samarbete
med Trafikverket. Möjligheten att föreslå till kommande länstransportplaner
finns, men då måste det också finnas beslut från kommunen som då ska stå
för 50% av kostnaden. I dagsläget har kommunen ingen anställd
trafikansvarig, så arbetet med bland annat LTP-nätverket ligger är inte aktivt i
kommunen.

Norrgatan (815)
När det gäller Norrgatan, väg 815, så finns sedan några år ett pågående
projekt med två passager över vägen. Det är en åtgärd som säkrar barnens
skolväg till skolbussen både från Storängenområdet och från
Norrbackaområdet. Nästa avstämning med Trafikverket har förvaltningen den
10 november gällande den åtgärden för fortsatt planering av arbetet.
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KSAU § 122 KS-TEK.2023.182

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-09-26
Motion från Socialdemokraterna, daterad 2023-09-22

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KSAU § 123 KS-TEK.2021.150

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Motion - Förebyggande åtgärder mot översvämningar i
Valdemarsviks tätort

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige anser motionen besvarad.

Ärendebeskrivning

Anders Bockgård (LPo) har till kommunfullmäktige 2021-11-29 lämnat in en
motion med olika förslag på åtgärder för att minska risken för svåra
översvämning i Valdemarsviks tätort. Bland annat då att rensa
Vammarsmålaån från sly och sätta i funktion dammluckor.

Förvaltningens yttrande
Kommunen har senaste åren genomfört ett antal åtgärder för att minska
risken för översvämningar i Valdemarsviks tätort. Bland annat har det i
närheten till Kolplan där bussterminalen är genomförts åtgärder för att
förhindra översvämning genom att förtäta och gjuta delar av kajen under
slutet av 2022. Under 2023 är åtgärder längs Vammarsmålaån som
exempelvis muddring samt rensning från sly vid kvarnen ett pågående
arbete.

Med anledning av de genomförda och pågående åtgärderna föreslås det att
motionen ska anses besvarad.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Sektor Service och Samhällsbyggnad 2023-09-27
Motion inlämnad från Anders Bockgård (LPo) 2021-11-29

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KSAU § 124 KS-KcS.2023.37

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Ansökan om sponsring Jul i Viken och Nyårspromenad 2023

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen beslutar att sponsra Turistföreningen Visit Valdemarsvik
med 19 000kr för att arrangera Jul i Viken och Nyårspromenad 2023.

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att teckna ett sponsringsavtal
med turistföreningen Visit Valdemarsvik.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar att arbetsutskottet antar förslag till sponsringsavtal
med följande tillägg:
''Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att teckna ett sponsringsavtal
med turistföreningen Visit Valdemarsvik.''

Beslutsordning

Arbetsutskottet godkänner att Anders Carlsson (C) yrkande ställs under
proposition. Efter ställd proposition finner ordföranden att arbetsutskottet
beslutar enligt detsamma.

Ärendebeskrivning

Jul i Viken planeras till den 25 november kl 10-15 i centrala Valdemarsvik.
Programmet innehåller bl a underhållning, utställning och marknad.
Föreningen ansöker om sponsring för att täcka kostnader främst för
marknadsföring, aktiviteter och utsmyckning på ca 30 000kr. Föreningen
ansöker om sponsring på 15 000kr för arrangemanget.

Nyårspromenaden planeras till den 31 december och programmet innehåller
bl a körsång, tal och ljuspromenad med marschaller. Föreningen ansöker om
sponsring främst för att täcka kostnader för aktiviteter, marknadsföring och
utsmyckning på ca 8000kr. Föreningen ansöker om sponsring på 4000kr för
arrangemanget.

Totalt ansöker föreningen om sponsring på 19 000kr för båda
arrangemangen.
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KSAU § 124 KS-KcS.2023.37

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Kommundirektör och Stab 2023-10-25
Ansökan om sponsring från Turistföreningen Visit Valdemarsvik

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Näringslivsutvecklaren
Akten

23(24)



KSAU § 125 Nämnd.2023.3

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2023-11-08

Justerare

..........

..........

Information KS-AU

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Ärendebeskrivning

Personalfrågor:
HR-chefen Carina Magnusson informerar. I nuläget är det hög sjukfrånvaro
bland personal särskilt inom äldreomsorgen. Spridningen av covid är stor.
Arbetsmiljöverket kommer under januari månad granska två av våra skolor
och dess arbete med hot och våld.

Friluftsliv/Östgötaleden
Trygghetssamordnaren Fredrik Törnborg informerar om vad man gjort hittills
och vilka framtida planer som finns i syfte att förbättra friluftslivet i
Valdemarsvik. Friluftslivet spelar en viktig roll för folkhälsan vilket kan göra
Valdemarsviks kommun till en mer attraktiv plats att flytta till med tanke på
närheten till skog och mark.

Översyn arena arbetsmarknad:
Sektorchefen för Barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur redovisar
översynen av Arena Arbetsmarknad. Rapporten pekar på ett antal områden
inom Arena arbetsmarknad som kan utvecklas för att nå en effektiv
verksamhet. Dessa berör framför allt:

· Tydlighet i uppdrag
· Samverkan

Rapporten innehåller slutsatser om vad som rekommenderas för att
uppnå en effektiv verksamhet. Bland annat bör man tydliggöra
verksamhetens ansvar för såväl interna som externa samverkansparter för
att undvika missförstånd och felaktiga förväntningar.

Service och Samhällsbyggnad prognos per oktober 2023
Ekonomichefen Sven Stengard informerar. Ekonomi och kansli har haft
vakanser under en period vilket ger ett överskott på 0,5 miljoner kronor.
Verksamheterna inom före detta ''Staben'' beräknas hålla budget.
_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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